
Geachte commissieleden en wethouders, 
 
Na maandenlange weldadige rust vanwege de Covid-19 lockdown, is nu, net als voorheen, de 

geluidsoverlast in Haarlem-West, veroorzaakt door circuit Zandvoort, weer opdringerig irritant. Zowel in- 

als buitenshuis is het geronk en gegier hoorbaar. 
Bij Omgevings Dienst IJmond heb ik uiteraard mijn klachten ingediend, maar ik vind het belangrijk, dat 

ook de bestuurders van Haarlem weten, dat inwoners van hun gemeente echt geregeld (ongeveer 280 

dagen per jaar, vaak tot 20 uur ’s avonds, afgelopen week tot 21.00 uur) last ondervinden van 

een lawaaierige buur, die 7 tot 10 kilometer verderop dit bedrijf laat exploiteren.  
Het wonen in Haarlem is mede zo aantrekkelijk, vanwege de ligging bij prachtige natuurgebieden, die met 

name tot Bloemendaal behoren. 
Daarom zal ik ook uw collega’s in Bloemendaal een dergelijk bericht sturen, dat in hun prachtige 

Natura2000-gebieden, waarvan juist nu optimaal wordt genoten (ook door Haarlemmers) het vogelgefluit 

overstemd wordt door enorme herrie. 
Ik zou liefst willen dat in verband met milieubelasting en geluidsoverlast het hele circuit met zijn 

evenementen verplaatst zou worden naar een gebied waar natuur en mens er geen last hebben. 
Maar in elk geval zou het een enorme opluchting zijn als het aantal racedagen aanzienlijk wordt 

teruggebracht. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Diederike Ket, Haarlem 
 


